

男子

令和2年度大分県高等学校新人陸上競技大会兼第38回全九州高等学校新人陸上競技大会予選大会

昭和電工ドーム大分

都道府県名 大分

Main competition results table with columns for date, event, participants, and performance metrics across various track and field events.

PR: 県新記録 HR: 県高校新記録 GR: 大会新記録

Summary table for number of participating schools (44) and participants (358).

Weather and timing summary table for the competition days (9/18 and 9/19).

主催者名 大分県高等学校体育連盟・大分陸上競技協会

Officials list table including roles like 総務, 審判長, and names of the officials.

女子

令和2年度大分県高等学校新人陸上競技大会兼第38回全九州高等学校新人陸上競技大会予選大会

昭和電工ドーム大分

都道府県名

大分

Main competition results table with columns for date, event, participants, and scores. Includes a summary table at the bottom for total scores by school.

PR: 県新記録 HR: 県高校新記録 GR: 大会新記録

Summary table for participation: 参加校数 37, 参加人数 201

Weather and conditions table: 日付, 時刻, 天候, 気温, 湿度, 風向, 風速, 備考

主催者名 大分県高等学校体育連盟・大分陸上競技協会

Organizing committee table: 総務, 選手, 投てき, 審判長, etc.